

Referat kretsstyremøte Follo Krets 25 august 2022

Tilstede: Stein Ankarstrand, Jarle Andre Ødegård, Solveig Schytz, Benjamin Taftesund, Runar Nikolaysen, Thorbjørn Elvestad



Forfall: Bjørnar Evensen

Sted: Drøbak speiderhus

Saker:

	Hva	Ansvar/oppfølging
1.	<p>Oppfølgingssaker siden sist</p> <p>Nyheter fra Son:</p> <ul style="list-style-type: none">- Roverne flytter over til 8. Moss.- Runar skal ha møte med Kurt Hjortdal for overføring av materiell til kretsen.- Båten «Havørn» er gitt bort til en gruppe i Stavanger mens de to andre følger roverne over til 8. Moss i påvente av evt oppstart i Son igjen. <p>Lederombud – Ankar har kontaktet Lars Flateby om han kan være «vikar» mens Marianne er fraværende. Skal tenke på det. Ankar følger opp</p> <p>Postboks – Benjamin har ikke sjekket enda</p> <p>Konto speidersport – termineres (er etter møtet blitt terminert)</p> <p>Ledertrening: Større samarbeid i regionen. Først koordinere terminlistene for trinnkurs. Thorbjørn tar et initiativ ovenfor våre egne ledertrenere og sjekker hvem som kan/vil arrangere og hvilket trinn vi kan ta, samt evt støttebehov</p>	<p>Runar</p> <p>Ankar</p> <p>Benjamin</p> <p>Thorbjørn</p>
2.	<p>Saker til felles GL/TL-samling</p> <p>Følgende tema tas opp:</p> <ul style="list-style-type: none">• Terminliste (se pkt 3)• Formidle gruppekontakter (se pkt 4)• Rekruttering: Minne gruppene på NSF's muligheter og materiell, om kretsens pengepott til rekruttering, NSF om kampanje i SOME og tilbud om å låne kretsmateriell• Nettsider: Gruppene tilbys «eksklusiv» opplæring i bruk av forbundets løsning.• Speidere i kommunale organer. Orienterer gruppelederne. Kristoffer Lundeby (Drøbak) og	

	<p>Simen Nybro (1. Ås) har slike roller og spørres om de kan stille og fortelle litt om dette.</p> <ul style="list-style-type: none"> • Stallerud (se pkt 5) • Roverway 2024 • Info om «Verdimat»/plateful.no 	Ankar/Solveig
3.	<p>Terminliste 2023 – kretsstyrets forslag</p> <ul style="list-style-type: none"> • Peffkurs 1 vår – få innspill av speiderombudet • Peffkurs 2 vår - få innspill av speiderombudet • Jan/feb Lederstart • Kretsting – dato i mars • mars Snøhulekurs sjekk med Mikkel/Maya • Camp Winter i februar (10-12 feb??) Roverombud? Liam fra Drøbak og Tobias fra Rygge? • Pefftreff? • 21-23 eller 28-30/4 Kretskonk (Ås bestemmer dato) • 25-26/3 «Den store merkedagen» (Camp education jr - minst 14 dager før KK) • Sjekk når! Småspeiderdagene • Mini-Leir • Lederstart • Klatrekurs? Spørre Roverombudet? Simen Nybro? • Peffkurs 1 høst - få innspill av speiderombudet • Peffkurs 2 høst - få innspill av speiderombudet • Peffkurs 3 - få innspill av speiderombudet • Røvertur Havbraatt? Spørre Roverombudet? • Grøttest tors 7 des? • 	
4.	<p>Fordeling av kontaktgrupper:</p> <p>Oppegård - Solveig 1. Kolbotn - Ankar Langhus - Runar Ski - Runar Myrvoll - Bjørnar Siggerud - Jarle Ås - Bjørnar Vestby - Solveig Drøbak - Bjørnar Fagerstrand - Jarle Nesodden/Jaer - Ankar Bjørnemyr - Ankar 8. Moss - Thorbjørn Jeløy - Thorbjørn Rygge - Solveig Råde - Benjamin Våler - Thorbjørn Moss FA - Benjamin</p>	Alle

	Ankar lager forslag til temaliste for møter Alle kontaktgrupper skal kontaktes og helt avtales før jul	Ankar
5.	Stallerud <ul style="list-style-type: none"> - Thorbjørn har laget utkast til skriv - Skrivet orienteres på GL/TL - Sendes ut etter dette - Thorbjørn fortsetter som kontaktperson ovenfor kommune og evt interesserte grupper - Jobber videre med overtakelse 	
6.	Neste møter <ul style="list-style-type: none"> • 2. sept: Ekstrordinært kretsting, Nesparken Moss (Solveig, Benjamin, Jarle og Thorbjørn stiller) • 8. september: GL/TL samling, Stallerud • 22. september, tema ikke avklart • 10. november, med tema Grøttest • XX januar, tema kretsting 	

Ankar/ref

Eventuelt:

Bør vi søke om å arrangere Speidertinget 2024?

Initiativ muligens også på NM 2024 og femkamp?

Ekstraordinært kretsting